
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 27 oktober 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Lena, Marie, Cedric, Lore, Bart, Robin VC, Anne E, Tim, Steven, Sara,
Anne W, Jens, Andreas, Gust, Stef B, Arthur, Sander B, Robin DR, Stef VG (22u07), Shana
(22u07), Kenny (22u08), Arne (22u17), Kathleen (22u17), Michiel (22u18), Simon D (22u18
tot 23u23)

Verontschuldigd: Sander C

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 22u06.

Goedkeuring agenda

Toneel wordt toegevoegd bij Mededelingen in de agenda. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Lena was in tegenstelling tot aangegeven in het verslag wel aanwezig. Het verslag van de vorige PV wordt
goedgekeurd.

Mededelingen

Toneel

Toneel is begonnen met zijn werking. Momenteel zijn er zes personen die gëınteresseerd zijn om te spelen wat
ertoe leidt dat er een nieuw stuk gevonden moet worden aangezien er voor het originele stuk twaalf spelers
nodig waren. De data voor de toneelvoorstellingen zijn nog niet bekend. Toneel zou verder graag het mailadress
regisseur@wina.be en een infopagina op de Winasite willen. Verder wordt Simon D opgeleid voor regisseur aangezien
Steven stopt na dit jaar. We gaan ook geen extra verzekering nemen die speciaal voor Toneel is.

LOKO AV

Er werd weinig nuttig gezegd. De beleidsplannen van LOKO werden voorgelegd en er waren ook enkele verkiezin-
gen en bekrachtingen. Verder gaat er ook een afterparty zijn voor de mensen die shiften hebben gedraaid op de
international party. Er is ook een interfacultaire rockrally. Het mandaat sociaal moet nog worden opgevuld aange-
zien er morgen om 16u30 in Alma 2 een vergadering is van de Alma stuurgroep waarop we een vertegenwoordiger
moeten afleveren.

Scientica AKV

De Scientica Plansjarel werd geëvalueerd, er is 90 euro verlies gedraaid door bonnetjes te geven aan de mensen die
shiften hebben ingevuld wat niet begroot was. Verder is er ook een half gratis vat dat van LOKO aan Scientica is
gegeven gratis weggegeven in plaats van dit te verkopen om het verlies van de bonnetjes te corrigeren. Betreft het
Scienticafé had VTK enkele opmerkingen, zijnde dat je niet met de spatel op de rand van de tap mag tikken, dat er
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geen gratis nootjes worden gegeven aan de tappers en dat stewards mensen die alcohol vasthebben binnen moeten
houden aangezien je niet buiten mag staan met drank die niet in een gesloten verpakking zit. Het Scienticaweekend
gaat doorgaan op 15 november en vanuit Wina zijn er vijf plaatsen, je dient aan het presesduo te laten weten of
je mee wilt of niet.

OOR

De nieuwe voorzitter van OOR is Michael Hillen en Ingrid Weevers is ondervoorzitter. Verder is er ook iemand
aangesteld voor FWO. Het stemmingssysteem is gestemd geweest op een vergadering die plaatsvond na het vorige
boekjaar van OOR en waar slechts één persoon van Wina aanwezig was. In onze ogen is dit niet geldig aangezien
deze beslissing na het boekjaar van OOR is genomen.

Stura

Er zijn negen mensen verkozen voor allerlei zaken zoals diversiteit, onderwijsraad en dergelijke. Op 16 november is
er een onderwijscongres waar er een frituur zal zijn waar je heel de dag gratis frieten kan verkrijgen. ’s-Avonds is
er ook een cantus voor 9 euro. Het thema van het onderwijscongres is flexibilisering. De dag erna is er een debat
waar alle studenten van Vlaanderen en Wallonië een mening kunnen vormen omtrent onderwijs, met deze mening
gaan ze dan naar het ministerie gaan. Verder worden er momenteel visitaties gehouden in fysica, dit houdt onder
andere in dat er een externe controle wordt gehouden.

Lustrum

Er was twee weken geleden een lustrumvergadering. Vanuit Wina is er gezegd dat we geen festival willen aangezien
dit te veel werk en geld zou kosten. Dit door de opmerkingen van verscheidene ouwzakken die hebben meegewerkt
aan Squadrock waaruit duidelijk werd dat dit nieth aalbaar was. We gaan wel doorheen het jaar wat bandjes
op de bar laten komen. Het Winabier zal gelanceerd worden op de Bar Masque en zal daarna verder verkocht
worden. Tim Wouters vindt verder geen sprekers meer voor een extra lezing dit semester. De eerste lezing gaat
doorgaan op 8 november. Verder wilt Jan Van Haaren beheerder worden van de Wina facebookpagina om zo de
communicatie vanuit Lustrum naar de leden te verzorgen. Dit is echter niet nodig aangezien dit net zoals voor
alle andere posten via Media kan verlopen. De lustrumbanner is ook aangekocht en werd reeds opgehangen aan
ons loopstandje tijdens de 24 urenloop. Er ging ook eens nagevraagd worden wat nu het uiteindelijke budget van
lustrum is daar dit nog niet exact bekend is.

Actiepuntjes

Deze worden overlopen, een geüpdatete lijst van de actiepuntjes is te vinden op:
http://wiki.wina.be/voenk/index.php/Speciaal:Actiepuntjes
Er moet ook meer werk gestoken worden in de aanvulling van het EHBO kistje aangezien dit momenteel onvol-
doende materiaal bevat. Materiaal moet het EHBO kistje nakijken waarna we kunnen vragen of we via Sander C
goedkopere spullen kunnen krijgen of niet.

Evaluaties

Verkooples

+: Prof. Veys vond het ok.

−: In het begin van de verkooples was het wel te druk aangezien er te veel schachten meteen een opdracht
kregen, ook was het nogal rumoerig in de zaal. De communicatie voor het gezamenlijk eten in de Alma is
ook niet zo goed verlopen.
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Doop

+: De schachten waren vuil en de arena was proper

−: Twee schachten zijn afgevoerd naar het ziekenhuis, dit door verwondingen die niet een direct gevolg zijn van
de doop. We moeten nog afwachten wie de kosten van de ambulance moet betalen. Er waren in totaal 19
schachten wat weinig is.

e: Alles samen gaat de begroting ok zijn, de verkoop had meer opgebracht dan begroot en de doop heeft meer
gekost dan begroot.

Opm: Er ligt nog een bash in het zijkot die gekuist dient te worden.

Jeneverdoopbar

+: Er is heel veel jenever gekocht, zo’n 55 flessen, en deze zijn allemaal verkocht. Het systeem van de zuipkaarten
heeft goed gewerkt. De opkuis was in orde.

e: Voorlopig heeft de bar +474 euro op begroting gedraaid.

Opm: Bart was dronken en high.

Pré 24 urenlooprondjes

−: Er was net zoals de voorgaande keren niet veel volk waardoor we maar één keer bananen moesten kopen.
De vijf aanwezige lopers zijn nooit eerder komen lopen.

Doopcantus

+: Mensen waren tevreden. Het was een goede cantus met enkele nieuwe liedjes en vanaf het tweede deel zat
de sfeer er goed in. Zowel Boeckx als Van Gils zijn gestraft.

−: De cantus duurde iets te lang en het eerste deel was nogal tam.

e: Er zijn drie grote vaten en één klein vat aangesloten. Er was wat minder volk dan ingeschreven, zo’n 67
man. De cantus draaide hierdoor +29,76 euro op begroting en niet op 0 zoals de vorige cantus.

Opm: Nieuwe liedjes voor de eerste keer tijdens het stille gedeelte aanleren is niet zo handig. Cantus zoekt een
mix qua nieuwe/minder gekende liedjes en gekende liedjes.

EJW Alma

−: Er waren minder eerstejaars dan vorige keer.

24 urenloop: loopstand

+: Er was voldoende volk aanwezig om alles te regelen qua opbouw van de loopstand. De loopstand was iets
kleiner dan vorig jaar maar de inrichting heeft veel goed gemaakt. De opruim was in orde. Er was voldoende
rodeo.

−: De communicatie vanuit LBK was niet zo denderend. Tijdens het onweer heeft het binnen geregend. LBK
moet nog een zeil teruggeven aan Gust zijn scouts. Er was te weinig water voorzien maar dit is opgelost
doro de bussen te vullen met kraantjeswater. Het was jammer dat we geen internet hadden maar dit lag aan
ULYSSIS. Er had ook wat meer licht mogen zijn in de looptent. Ook is er een warmte-element gesneuveld
buiten aan de gang en achter gelaten. Niemand weet hoe dit gebeurt is en mocht de persoon die dit per
ongeluk gedaan heeft zich hiervoor schamen dan mag deze dit altijd persoonlijk aan het presesduo melden.
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Verder is het zeer jammer dat er personen waren die aan het eten waren in de gang terwijl er nog mensen
de loopstand aan het afbreken waren. Het is niet omdat je shift gedaan is dat al het werk gedaan is, in de
toekomst moet er hier dus op gelet worden.

24 urenloop: Eetstand

+: De shiften waren goed ingevuld. Alles was heel snel op, zo zijn we om woensdag om 12u de drie Colruyts
en de Carrefour gaan leegkopen, naar volgend jaar toe kunnen we best meer bicky’s bestellen bij Van Zon,
zo’n 2000 stuks. Hier dienen we echter voor op te letten aangezien het weer niet al te slecht was en we
misschien bij slecht weer met een overschot zitten. Een betere optie zou zijn of we met Van Zon kunnen
regelen dat we kunnen bijbestellen op woensdag.

−: Sommige mensen kwamen iets te laat op hun shift en hadden dit niet doorgegeven, het zou handig zijn voor
de organisatie mochten deze dat wel gedaan hebben.

e: We hebben 600 euro winst gemaakt op 0 en er was slechts 200 euro winst begroot. We staan dus +400
euro op begroting.

Opm: Er moet iemand de te veel geleverde bekers gaan terugbrengen naar Van Zon in Kampenhout. Lore gaat
nog mailen naar LOKO Sport aangezien er geen jury is langsgekomen. De vuilzakken van het eetstandje
kunnen we best dumpen op de campus aangezien er daar containers zijn die daarvoor dienen.

24 urenloop: LOKO

+: Alle shiften, zo’n 30, zijn uiteindelijk ingevuld.

−: De shiften waren niet zo goed aangeduid qua locatie.

Opm: We waren dit jaar de beste van de achtervolgers maar met het huidige systeem van beloning, zijnde enkel
gratis consumpties voor de lopers, gaan we het volgend jaar niet meer halen. Dit doordat dit jaar de
competitie met Atmosphere harder was en Industria niet meer samen met Educata onder Edustria liep.
Ekonomika heeft verder beloofd dat indien ze verliezen van Wina ze alle dingen met hun logo op ritueel
zullen verbranden. Er heeft ook een koper van Bios zijn schacht de opdracht gegeven om onze lustrumbanner
te stelen, de preses van Bios heeft deze koper opgespoord en kwam samen met hem naar onze stand om
zijn verontschuldigingen te laten aanbieden.

Post 24 urenloopbar

+: Iedereen was ingekleed voor de bar. De bar heeft niet heel lang geduurd. Random kerels van andere kringen
die enkel voor het gratis vat zijn gekomen waren snel weg nadat bekend werd dat er geen gratis vat werd
gegeven.

−: De lijst voor de lopers op papier is niet handig en was niet alfabetisch gerangschikt. Het was jammer dat
er geen gratis vat was. Het systeem om de lopers te belonen is goed maar een tweede vat dat gratis wordt
gegeven had erbij mogen zijn.

e: We hebben -5 euro op begroting gedraaid omdat we veel jeneverflessen hebben ingekocht waarvan slechts
de helft van is opgedronken maar dit wordt rechtgetrokken op de volgende bar waar deze zullen worden
aangeboden.

Komende activiteiten

Filmavond

De beamer is aangevraagd. Het systeem is nogal louche aangezien we dit via de resident moeten aanvragen die
het dan bij de Waag moet aanvragen.
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Scienticantus

Er zijn nog twee kaarten over voor Wina. Er is samengezeten met de senioren om de cantus voor te bereiden.
Eigen drank is helemaal niet toegelaten in Ons Huis.

EJW Fotozoektocht

Dit is in orde. Er is ook een quiz voorzien voor als het weer niet meezit. De activiteit is enkel voor eerstejaars.

Haloweenbar

Er wordt weer soep gemaakt en alle shiften hiervoor zijn ingevuld. Er is een wodka orange cocktail en een cocktail
met bessensap. Voor verklede mensen is er een gratis consumptie van één euro voorzien.

Scientica international cantus

Fredje en Aster zitten deze cantus voor. De inschrijving is via Google docs of per e-mail.

International week

Maandag is er een eetstandje van Scientica, de shiften hiervoor zijn al quasi allemaal ingevuld. Er is verder ook
een quiz en een internationaalparty. Aangezien VTK Musicafé gratis kan afhuren doordat zij hier al zoveel hebben
geconsumeerd zal deze daar doorgaan. Er is verder een Wina Internationaal pagina op facebook, deze is nogal
redundant aangezien internationaal via Scientica dient te gebeuren.

Jeneversport

Het veldje voor de Alma moet nog gereserveerd worden en er moet ook nog drank worden ingekocht.

Scienticafé

Het thema is Scienticaféén-tegen-allen met allerlei opdrachten. Er is een gratis vat afhankelijk van de begroting.
De shiften moeten nog worden ingestuurd. Idëen omtrent de opdrachten zijn altijd welkom. Het Scienticafé zal
doorgaan op 4 november.

Boekenbeurs

De inschrijvingen staan online. Afhankelijk van het aantal inschrijvingen wordt er een B-dagtrip of Go Pass
gebruikt. Media moet nog wat meer reclame maken.

Zware bierenbar

We gaan veel zware bieren inkopen en gratis kaas, 10kg, uitdelen. Misschien is het interessant om al een bandje te
laten komen, we denken aan de Fuckaducks die komische muziek spelen. Qua betaling worden er zeven pintjes per
man of dus 21 euro voor het volledige bandje ingerekend. We gaan ook in het Spit kijken naar zware bierenglazen.
Extra zware bierenglazen voorzien vanuit Alma lukt niet aangezien de leverancier dit niet wilt doen.

USO Concert

Het wordt heel leuk en er is al vier man ingeschreven. Het kost 5 euro voor mensen met geen cultuurkaart en 4
euro voor mensen met wel een cultuurkaart. We kunnen redelijk lang wachten met het bestellen van de tickets en
we kunnen desnoods de niet verkochte maar reeds bestelde tickets aan de kassa terug verkopen.
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Tapcursus Bar

Deze is nu dinsdag. Het presesduo mag ook oude zakken aansporen om plaatsen in te vullen. Er mag maximaal
30 personen mee en momenteel zijn er slechts 13 ingeschreven.

Activiteiten in de niet zo nabije toekomst

Cultuurreis

Er wordt opnieuw gemailed naar de gëınteresseerden en er wordt ook een deadline vermeld voor de betaling van
het voorschot waarbij ook wordt meegedeeld dat het aantal plaatsen zal dalen. Momenteel hebben slechts twee
mensen hun voorschot al betaald.

Skireis

Op de inschrijvingen staan dat er maar 48 plaatsen zijn op 8 kamers waarbij je geen nieuwe kamers meer kan
aanmaken, dit is een probleem dat gemeld wordt en hopelijk opgelost wordt. De locatie dit jaar is Risoul en
de skireis gaat doorgaan van 1/2 tot 9/2. Het kost 419 euro en met een cantus, après-ski en een gratis t-shirt
inbegrepen. Bij Geos vinden ze geen volk dat mee wilt omdat het duurder is dan vorig jaar. We kunnen het
probleem qua het ondertekenen van het contract misschien oplossen door Wouter T’Seyen een volmacht te geven
om het contract te ondertekenen. Indien we een maximumbedrag instellen zou dit geen problemen mogen geven.
Wel zouden meer mensen inspraak moeten hebben op de beslissing en kunnen we dit best via een AKV laten lopen.
Een volledige AKV samenroepen lukt niet in de tijd die Skikot ons geeft maar het is wel mogelijk om van iedere
kring zeker één persoon te verkrijgen. We geven dus geen volmacht aan Wouter T’Seyen.

Kerstfeestje

We hebben eindelijk een lijst van traiteurs gekregen en gaan kijken of het mogelijk is om de Alma te huren maar
niet de catering. Indien dit niet mogelijk is en we geen zaal vinden zullen we moeten terugvallen op Alma zijn
menu. Hopelijk geeft dit een signaal naar Alma toe dat hun menu eigenlijk ondermaats is.

Winaweekend

We hebben bijna een locatie gevonden en binnenkort kan er een advertentie verschijnen in de Winagenda.

Efteling

We hebben een probleem met het vervoer. We kunnen een bus huren voor 450 euro wat pas voordelig is indien
er 30 personen meegaan naar de Efteling, het vervoer is dan 15 euro per persoon. Met het openbaar vervoer
is het goedkoper indien je enkel bussen neemt maar dan ben je wel vier uur onderweg. Met de trein moet je
rekenen op 30 euro vervoerskosten per persoon. We moeten dus kijken naar de inschrijvingen of we voldoende
personen hebben om een bus te huren of indien er voldoende personen zijn met een auto om per auto naar de
Efteling te gaan. De inkom voor de Efteling is 30 euro en indien we met 20 personen of meer zijn krijgen we nog
groepskorting. We moeten vooral nog kijken hoe realistisch het plan is om het vervoer per auto te regelen. Indien
dit niet realistisch is dienen we een alternatieve oplossing aanbieden.

Winalliance

Er is niets boeiends gebeurt.
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Varia

• Volgens één of andere FB-raper is Robin DR getrouwd met Xenia en verwachten ze een kind.

• Er is een koper die zijn geld terug wilt aangezien zijn schacht omwille van persoonlijke redenen geen op-
drachten heeft kunnen uitvoeren. We gaan dit geld teruggeven daar het om 20 euro gaat.

• Iedere faculteit heeft een trui van de KULeuven met een vrije plaats op de achterkant waarop je de naam van
je richting kan plaatsen, misschien kunnen we dit gebruiken als alternatief voor de bordeaux Wina truien?
De prijs ligt rond de 20-25 euro.

• De fotoalbums staan random geordent op de site, dit dient opgelost te worden.

• De app voor de 24 urenloop werkte deels niet aangezien er geen internet was.

• Volgende week zijn het infotonnekes, er mogen hier meer tekstjes in zoals tekstjes voor grotere activiteiten
zoals de Efteling, het kerstfeestje, alsook sponsors en andere ludieke dingen.

• Iedereen wordt bedankt om de shiften goed in te vullen.

• De Scienticantus wordt zalig.

• Gingers have no souls.

• De t-shirts van de 24 urenloop zijn gewassen maar zijn nog een beetje vuil.

• Anne E haar keukenhanddoek is meegenomen tijdens de 24 urenloop en is bijna een vod geworden. Mensen
die shiften draaien in de keuken dienen te vragen aan mensen indien ze materiaal willen gebruiken dat niet
gemeenschappelijk is.

• Deze bar wordt er misschien nog geteld.

• Aangezien de volgende PV valt voor een vrije dag, zijnde 11 november, zal er niet veel volk komen en
verplaatsen we de PV naar 11 november.

• Materiaal gaat een nieuw systeem gebruiken voor de livingdrank, de drank wordt namelijk in de kelder klaar
gezet en kan dan nadien worden afgerekend.

• De geluidsnormen van de fakbars zijn waarschijnlijk ook op ons toepasbaar. Bart moet nog eens gaan praten
met Alma aangezien er een installatie moet gëınstalleerd worden.

• Michiel heeft een e-mail gestuurd omtrent het melden van activiteiten bij de Leuvense politie.

• De speeddate gaat doorgaan voor de Soviet-Russian bar en in het RC.

• Op 6 november is er een International Fair in de universiteitshallen aangezien de Think Abroad Month dan
begint, er zullen allerlei standjes zijn met gratis eten.

• Iedereen wordt nogmaals bedankt voor het invullen van de shiften, Robin Goris verschiet elke keer hoe goed
de ploeg de shiften invult.

• De après-AV was in de Zak. Op hetzelfde moment was een deel van de Zak, heel de Waaiberg en ’t Elixir
afgehuurd voor een middelbaarschool feestje. De cavo kostte 50 euro per fles in de VIP room waarvoor ze
de Zak gebruikte. Stef B, Jels en Robin Goris hebben zelf security gespeeld en hebben het feestje gecrashed.

De vergadering wordt gesloten om 0u06.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 11 november om 22u00 in de living.
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